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Som mor til ein elev i Radøyskulen vil eg ha svar på følgjande:  
1. På kva måte har Radøy kommune handsama KS sitt forhandlingsmandat i forhold til lærarane si 
arbeidstid, politisk og administrativt?  
 
2. Stiller Radøy kommune seg bak KS sitt forhandlingsmandat? Om ikkje, kva har kommunen tenkt å 
gjere for å rette opp i saka?  
 
I følgje NRK er forhandlingsmandatet om lag slik: " - dagens skille mellom arbeidsplanfestet tid og 
selvstendig tid oppheves.  
- Et mindre komprimert arbeidsår.  
- endring/oppmyking av systemet med årsrammer for undervisning." 
 
Etter underteikna si oppfatning vil eit slik mandat rasere skulen og skuletilbodet for elevane, både på 
kort og lang sikt.  
 
Ser fram til svar.  
 
Mvh Lena Bø Nilsen 
 


